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Tjänsteutlåtande gällande Miljö- och energidepartementets 
remittering av två rapporter från Naturvårdsverket  

 
Sammanfattning 
Söderköpings kommun står på remisslistan för Miljö- och 
energidepartementets remittering av två rapporter från Naturvårdsverket 
(förbättrad avfallsstatistik och spårbarhetssystem för farligt avfall samt icke-
farligt byggnads- och rivningsavfall).  
 
När det gäller förbättrad avfallsstatistik och spårbarhetssystem för farligt 
avfall föreslås nämnden välkomna ett sådant system. Ett spårbarhetssystem 
skulle visserligen innebära lite merjobb administrativt för myndigheten men 
det skulle även underlätta tillsyn av farligt avfall betydligt.   
 
När det gäller förslagen om icke-farligt byggnads- och rivningsavfall föreslås 
nämnden lämna synpunkten att det är av stor vikt att utreda nyttan av 
förslagen i förhållande till kostnaderna för införande och drift. Det är 
angeläget att det inte skulle innebära för mycket merjobb i form av 
svårframtagen statistik varför krav på rapportering av icke-farligt byggnads- 
och rivningsavfall bör läggas på verksamhetsutövare i så stor utsträckning 
som möjligt.  
 
Beskrivning av ärendet 
Söderköpings kommun står på remisslistan för Miljö- och 
energidepartementets remittering av två rapporter från Naturvårdsverket 
(förbättrad avfallsstatistik och spårbarhetssystem för farligt avfall samt icke-
farligt byggnads- och rivningsavfall). 
 
Rapporterna finns att hitta på följande länk: 
 
http://www.regeringen.se/remisser/2017/03/remiss-av-naturvardsverkets-
redovisning-av-tva-uppdrag-forbattrad-avfallsstatistik-och-
sparbarhetssystem-for-farligt-avfall-och-icke-farligt-byggnads--och-
rivningsavfall/ 
 
 
Beredning av ärendet 
Ärendet har beretts av miljökontoret i samråd med Theres Stark, VA och 
Renhållningschef i Söderköpings kommun. 
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Konsekvensbeskrivning 
Alla de förslag som lämnas bedöms få konsekvenser för det administrativa 
arbetet i form av upprättande av register, inrapportering av uppgifter och 
underhåll. När det gäller förbättrad avfallsstatistik och spårbarhetssystem 
för farligt avfall kommer systemet även kunna underlätta tillsynsarbetet 
väsentligt. Att bättre kunna spåra farligt avfall inom tillsynen ses som en 
mycket positiv konsekvens av förslaget. 
 
När det gäller förslagen om icke-farligt byggnads- och rivningsavfall 
bedöms konsekvensen bli att den administrativa bördan läggs på 
miljökontoret samt återvinningscentraler. Mängden merjobb på 
återvinningscentralerna är till stor del beroende på om rapporteringskraven 
läggs på den som tar emot avfallet eller verksamheten som genererar 
avfallet. Därför är det viktigt att rapporteringskravet läggs till så stor del 
som möjligt på verksamheten som genererar avfallet. I förslaget bedöms 
nyttan vara främst att få bättre statistik över mängden avfall för att bättre 
kunna arbeta med att öka återvinningsgraden för icke-farligt byggnads- och 
rivningsavfall.  
 
Rekommendationer 
Miljökontoret rekommenderar samhällsbyggnadsnämnden att lämna 
följande yttrande till miljö- och energidepartementet: 
 
Samhällsbyggnadsnämnden välkomnar ett system när det gäller förbättrad 
avfallsstatistik och spårbarhetssystem för farligt avfall. Ett 
spårbarhetssystem skulle visserligen innebära lite merjobb administrativt för 
myndigheten men det skulle även underlätta tillsyn av farligt avfall betydligt.   
 
Samhällsbyggnadsnämnden anser att när det gäller förslagen om icke-farligt 
byggnads- och rivningsavfall är det av stor vikt att utreda nyttan av 
förslagen i förhållande till kostnaderna för införande och drift. Det är 
angeläget att det inte skulle innebära för mycket merjobb för 
återvinningscentralerna i form av svårframtagen statistik varför krav på 
rapportering av icke-farligt byggnads- och rivningsavfall bör läggas på 
verksamhetsutövare i så stor utsträckning som möjligt. 
 
 
 

 
_________________________      ____________________________ 

 Tina Wolinder Karolina Hedlund 
 Miljöskyddsinspektör Miljöchef 
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